
Acta, pendiente de aprobación, de la comisión de prácticas de la Facultad de Filosofía y CC. 
de la Educación, celebrada el 26 de junio de 2019. 

 

ASSISTENTS 

M. Jose Navarro (sustituye a M.Carmen Olivares) 

Yolanda Montoro 

Salvador Satorres 

Mª José Chisvert  

Inmaculada Chiva 

Chusa Perales 

Helenka Osareren 

Fernando Marhuenda 

Vicent Horcas 

 

Excusa l’assistència: 

Sandra García 

Pilar Blasco 

M. Carmen Bellver 

 

Comença la reunió a les 12.35 en la sala de juntes de la Facultat de Filosofia i CC. de l’Educació, amb el 
següent 

 
ORDRE DEL DIA: 
 

1. Aprovació, si escau, de la darrera acta. 
 
 S’aprova l’acta per unanimitat i sense modificacions. 
 

2. Informacions del vicedegà i del coordinador de pràctiques 
 

Vicent Horcas informa sobre com ha anat el procés d’elecció de practiques tant de pedagogia com 
d’Educació social. No s’han cobert les places ja tancades amb tutor/a i la relació ha estat més o 
menys del 50%. Cal intentar publicar el llistat de tutors/es abans d’agost, però fins que el 
departaments no acaben el seu POD no podem tancar-ho. La dificultat que estan tenint els 
departaments per poder fer l’assignació de POD, ja que el PI s’acaba abans i el professorat ha de 
completar i fer ajustos entre el PII i el TFG. M. José proposa paquets de 20 + un TFG, per poder 
ajustar-se al criteri, com a mínim de PII +TFG amb el mateix tutor/a.  

S’informa també de les MH que aquest any han hagut (PI d’educació social 2 propostes; PI de 
pedagogia, cap proposta; PII de pedagogia, 4 propostes; PII d’Educació social 12 propostes) Com no 
va a l’ordre del dia, ho enviarem per a considerar-ho en la següent comissió. 



Intervé Fernando, explicant les seves valoracions al respecte del procés iniciat en el model de 
practiques i apunta, que hem fet feina que no calia, ja que ara ens toca recol·locar a professorat en 
els centres que han estat elegits. Per altra banda, cal una oferta més reduïda, més ajustada i més 
real. Així com tractar de vincular lo que fem en els centres i el que fem en la docència. 

Pel que fa a la nostra gestió, valora tota la tasca que hem fet des de Inma i Salva fins Vicent per tal 
de tindre tots els llistats publicats i que la informació ha estat més completa que altres anys, però 
encara calen algunes millores com tenir una única base de dades per evitar la dispersió de dades 
que complica treballar eficientment. 

(En este moment s’incorpora Helenka) 

Donar el llistat de centres amb Centres prioritaris en l’elecció aquells que tinguen TFG i PI, o que 
estiguen amb les dos titulacions. Així com implicar-se més amb l’alumnat per donar lloc a fer el TFG 
al centre de practiques que ha estat escollit. 

Intervé Helenka, pel tema de la nota mitja per saber cóm és el procediment i explicant la 
possibilitat de fer la tria quan les notes del 2º quadrimestre estiguen a l’expedient. Vicent comenta 
que questa opció seria possible sempre i quan la tria de centre siga a Juliol o a setembre per evitar 
greuges comparatius entre estudiants que ja tinguen la nota a l’expedient i altres no en funció de la 
celeritat en què el professorat avalue els exàmens. 

 
3. Aprovació, si escau, de reconeixements d'experiència professional. 

 
Es presenta un Reconeixement del PII de pedagogia de Damià Vila Bataller no valorat en la comissió 
anterior per presentar dubtes. Es valora i s’aprova definitivament. 
 
 

4. Aprovació, si escau, del protocol-document de treball 
 

Proposta de Fernando: deixar per a la propera comissió els documents i unificar i fer més perceptius 
les guies i la documentació que hi afegim així com  els criteris aprovats del nou model de pràctiques. 
Es comenta de proposar entre dos o tres reunions per al PII i una reunió o dos per al PI. 
 

5. Aprovació, si escau, de les guies docents, dels tutor/es acadèmics i els calendaris. 
 
Modificacions: indicar millor a la guia el procés d’avaluació del tutor/a externa i del guió de la 
memòria, cal fer una més concreta per al PI i altra per al PII ja que els objectius de cada pràcticum 
són diferents.  
Introduir també, la normativa Universitat i alguns aspectes del protocol de tutors/es acadèmics a la 
guia. Respecte al PII afegir a l’avaluació dels tutors externs per a que puguen afegir les competències 
acordades amb els tutors/es acadèmics. 
Intervé Yolanda Montoro comentant que estan treballant en un nou sistema informàtic per a poder 
ser més flexibles i poder així, afegir les competències que els centres requereixen així com la 
possibilitat que els estudiants puguen fer ONLINE el qüestionari d’avaluació de les practiques. 
 

6. Torn obert d'intervencions 
 

Helenka planteja la confusió que han tingut en primer d’educació social respecte la sol·licitud de 
autopracticum, ja que ningú d’aquest curs ha presentat dita sol·licitud, en aquest sentit demana si 
podem donar a un període extraordinari ja que hi ha estudiants que han elegit un centre de pràctiques 
poc motivador. La comissió li comenta que donades les circumstàncies, sent molt el que ha passat però 
els i les companyes de pedagogia si que ho van entendre bé, i a la reunió informativa estaven el dos 



cursos, i per temes de gestió i obrir l’opció a tot el curs, seria molt complicat de donar resposta a totes 
les sol·licituds que ens podrien arribar. 
Finalment, es comenta que la previsió de la propera comissió de pràctiques serà del 8 de juliol, i que 
enviarem els documents de proposta de MH del PII d’educació social així com les guies del PI i PII per 
arreplegar les aportacions  dels membres de la comissió. 

 
 
Es tanca la sessió a les 13:55h. 
 

 

Vicent Horcas López 

 

Coordinador de Pràctiques 
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